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Born and raised in China， majored in Chinese language 

and literature in Shanxi University. Hadassah served as 
personal resource consultant in Qingdao international 
Consultant Company, assisted individuals better understand 
their personality, strength and work ethic and potential in 
order to balance and integrate staff efficiency and 
productivity. Then Hadassah worked as CEO in Tianjin 
Tamarisk tree Jewelry Company and taught in Tianjin International School, she is 
passionate in exchanging multi-culture and spreading Chinese culture. She was popular 
among the oversea teachers. Since 2014 Hadassah is in charge of EMC Center 
International ministry and oversaw the connection of global resources, especially in Mid-
East area and Israel. She was deep attracted by the history, culture and wisdom of 
Hebrew people and Israel. She feels her mission is to bring Chinese from all of the 
world to go to Israel. Together with them to Love Israel and its people.  
 
 
Hadassah Joy Zhang 

中国首席代表 

出生在中国。大学主修汉语言文学。曾在青岛跨国文化咨询公司任人力诊断咨询师，诊断

企业员工状态、潜力及优势，帮助企业高管优化、配置、整合人力资源。后在天津手心树

首饰公司出席CEO。并于国际学校教导外籍老师汉语，致力于促进文化交流，弘扬中国

文化，深受外籍老师的好评及欢迎。2014年至今在北京EMC机构国际事工部负责全球人

力、资源网络连接，特别针对以色列及中东地区的对接。深深被以色列厚重的历史文化及

犹太人的智慧所吸引，热衷于推动以色列旅游文化，致力于将全球热爱旅游人士及工商、

媒体、政届、宗教人士带入这片让人向往而又迷人的土地。 


